

2025 新生自律营宿舍生注意事项

1. 事先检查分房名单，确定自己的寝室房号。
2. 请准时在指定的时间报到，同房室友齐心整理寝室卫生。
3. 自备：
口罩、个人物品、药物、洗手液、抹布、消毒液、检测仪、洗衣袋等。
4. 请把违禁品留在家里。
5. 新生于2月12日入宿至2月15日（星期六）自律营结束后才能回家。
6. 为了更快速的把用品搬入寝室，请提早或准时报到。家长的车辆请停放在校外。
7. 家长和孩子若在进校之前有身体不适，必须做好检测，检测结果呈阴性才可以返校。

❖ 报到日期和时间

1. 报到日期：12/2/2025（星期三）8.00 am - 2.00 pm 之间
2. 报到后，学生不可以再外出。
3. 若你需要提前入宿或无法在指定时间报到者，请事先联系舍务处或邮件说明原因。

❖ 用餐注意事项

1. 12/2/2025 只提供晚餐，时间：5.30pm - 6.30pm
2. 13/2/25-15/2/25 三餐
3. 15/2/2025 三餐（晚餐需要登记）

*15/2/2025（星期六）活动结束后可以回家

*16/2/2025（星期日）下午 2.00pm 前必须回到宿舍报到。当天提供晚餐

❖ 温馨提醒 ❖

1. 新生返校时必须携带下列文件：

- 1.1 家长委托人资料
- 1.2 健康调查表
- 1.3 家长识别证照片电子档（背景白色），也可以到校后找摄影股同学拍。

2. 初一新生开学返校时间

日期：16/02/2025（星期日）

时间：08.00am-2.00pm 之间

3. 宿舍新生家长交流会

日期：12/02/2025（星期三）

时间：2.00pm – 4.00pm

地点：演艺馆

*有任何问题/信件可电邮至：舍务处 Email: hostel@smpinhwa.edu.my

或拨电询问（电话号码：03-33446289/03-33441731），谢谢。



2025 New Hostel Students Orientation Camp Guidelines

1. Please check the room assignment list and confirm your hostel room number before check-in.
2. Please check-in on time at the designated time and work together with roommates to tidy up the hostel room.
3. Self-prepared items:
Masks, personal items, personal medicines, hand sanitizer, cleaning cloth, disinfectant, test kit, laundry bags, etc.
4. Please leave all prohibited items at home.
5. New hostel students can only return home after the orientation camp ends on 15th FEB (SATURDAY), which will be held from 12nd FEB to 15th FEB.
6. To expedite the moving of items into the hostel room, please arrive early or on time. Parents' vehicles should be parked outside the school.
7. If either parents or children feel unwell before entering the school, please undergo Covid RTK test, and only with a negative result can they enter to school hostel.

Check in Date and Time

1. Check in date: 12/02/2025 (WED) between 8am – 2pm
2. Students are not allowed to go out after checking in to the hostel.
3. If you need to check in early or unable to check in on time, please contact the hostel office or email in advance explaining the reason.

Dining Guideline

1. 12/2/2025 only dinner will be provided, time: 5.30pm – 6.30pm
2. 13/2/2025-15/2/2025 three meals a day will be provided
3. 15/2/2025 three meals a day will be provided (dinner requires registration)

* After the conclusion of activities on 15/02/2025 (SATURDAY), students can return home.

* All hostel students must return to the school hostel on 16/02/2025 (Sunday) before 2pm, dinner will be provided.

Gentle Reminders

- 1. New Hostel Students must bring the following documents along when returning to school:**
 - 1.1 Parental authorization information**
 - 1.2 Health Survey Form**
 - 1.3 Parent's identification photo (must be in soft copy and white background) or can be taken at school on 12/02/2025.**

- 2. New Hostel Students return to school hostel schedule:**

Date: 16/02/2025 (Sunday)
Time: 8am – 2pm

- 3. New Hostel Students' Parent Meeting**

Date: 12/02/2025 (Wednesday)
Time: 2pm – 4pm
Venue: Auditorium

If you have any inquiries, please do not hesitate to contact hostel office at:

Hostel email address: hostel@smpinhwa.edu.my

Hostel telephone no.: 03-33446289 / 03-33441731